

www.tap.com.gr



Power Bank Technology



www.pickups.gr

PRE - DI

Phantom power 48V
Rechargeable Power Bank



Preamp

Χαρακτηριστικά

Ο προενισχυτής PRE-FP είναι ένα ενεργό αυτοτροφοδοτούμενο σύστημα.

Ο PRE-FP(χωρίς μπαταρία) προενισχυτής "TAP" χρησιμοποιεί μια μοναδική τεχνολογία που παρέχει οφέλη για τον παίχτη.

Μπορείτε να απολαύσετε τα οφέλη αυτού του ειδικού προενισχυτή χωρίς να ανησυχείτε για τις μπαταρίες και τροφοδοτικά. Έχει εξαιρετικά χαρακτηριστικά και προδιαγραφές υψηλής ποιότητας. Τα κουμπιά ανταποκρίνονται ομαλά και είναι κατασκευασμένοι σε θωρακισμένο κουτί.

Ο PRE-FP διαθέτει ακόμη equaliser τεσσάρων περιοχών με φίλτρα 4ης τάξης,

Η εταιρεία TAP δημιούργησε τον αποδοτικό προενισχυτή PRE-FP που συνδυάζει την αναλογική ποιότητα ήχου με την τεχνολογία επόμενης γενιάς (χωρίς μπαταρία).

Με αυτό το συμπαγές και βολικό προενισχυτή, ο χρήστης μπορεί να συμμετέχει σε ζωντανές εμφανίσεις και ηχογραφήσεις ή να το χρησιμοποιήσει με οποιαδήποτε κονσόλα ή ενισχυτή. Οι μηχανικοί της TAP έχουν εμπειρία πολλών ετών στον επαναστατικό σχεδιασμό σε μικρόφωνα και προενισχυτές.

Το σύστημα είναι ιδανική επιλογή για όπου χρειάζεται προενίσχυση.

Characteristics

The PRE-DI is an active self-powered preamplifier. TAP PRE-DI (battery-free) preamplifier employs a unique technology that provides benefits to performer.

You can enjoy the benefits of an active system without worrying about batteries. Easy personalized for your specific sound. This preamp is working perfectly free of battery and free of power supply.

TAP has launched the PRE-DI performance preamplifier that combines the analog audio quality and a next generation (battery-free) technology.

It also features :

Four unique adjustable bands. Bass, L-Midd, H-Midd, High.

Fully symmetrical (reciprocal) filter response (24 dB boost/cut).

Smooth-action , adjustable Level and gain control.

Designed with 1/4 jack (in - out) and Micro-usb connection.

Portable in minimal-size and all in metal box.

With its compact and convenient Preamp, users can take to live performances and studio recording or use them with any console or amplifier.

"PRE-DI" preamplifier choice has a complete sound reproduction control.

Charakteristik

Der PRE-DI' ist ein selbstverstärkter Vorverstärker. Geeignet für akustische Musikinstrumente. TAP PRE-DI (batterieloser) Vorverstärker verfügt über eine einzigartige Technologie, die Vorteile für den Darsteller bietet.

Genießen Sie die Vorteile eines aktiven Systems, ohne sich um Batterien zu kümmern. Dieser Vorverstärker arbeitet vollkommen frei von Batterie.

Kombiniert analoge Klangqualität und die neue Technologie (batteriefrei).

Es verfügt auch über:

Vier einzigartige verstellbare Bänder.

Bass, L-Midd, H-Midd, Hoch.

Smooth-Action, einstellbare Level- und Gain-Regler.

Entworfen mit 1/4 Klinke (in - out) und Micro - usb - Anschluss.

Tragbar in minimal-Größe und alle in Metall-Box.

Benutzer können diese bequeme Vorverstärker, auf Live-Auftritte und Studio-Aufnahmen oder mit jeder Konsole oder Verstärker verwenden.

Φόρτιση

Το σύστημα χρησιμοποιεί την (power bank) τεχνολογία αποδοσης ενέργειας, το οποίο χρησιμεύει ως μια ενσωματωμένη μπαταρία. Για να φορτίσετε το σύστημα, συνδέστε το φορτιστή σε μια πρίζα AC 120/220 V και στη συνέχεια, συνδέστε το βύσμα micro -USB στην υποδοχή του προενισχυτή και περιμένετε 90 δευτερόλεπτα. Η λυχνία LED θα ανάψει σε μπλε χρώμα κατά τη διάρκεια της φόρτισης και θα σβήσει όταν η power bank είναι πλήρως φορτισμένη. Ο προενισχυτής είναι έτοιμο για 12 ώρες απόδοση. Το σύστημα μπορεί να φορτιστεί και να αποφορτιστεί για έναν απεριόριστο αριθμό κύκλων. Δεν υπόκειται σε υπερφόρτιση. Καμία πιθανότητα να εκραγεί. Φορτίστε το σύστημα με τον φορτιστή που συνοδεύει τον προενισχυτή σας.

* Εάν έχει ξεχάσει ή χάσει το φορτιστή σας; Μην ανησυχείτε! Μπορεί να φορτίσετε με τον φορτιστή του κινητού σας (5 Volt φορτιστή micro-USB) ή να χρησιμοποιήσετε τη θύρα USB του υπολογιστή σας.

Πριν συνδέσετε τον προενισχυτή σε μια κονσόλα ή τον ενισχυτή, βεβαιωθείτε ότι είναι φορτισμένο.

Aufladen

Power Bank System dient als integrierte Batterie.

Um das System aufzuladen, stecken Sie das Netzteil in eine Steckdose von 120/220 V und stecken dann den Mikro-Stecker in die Vorverstärker -Steckdose und warten 90 Sekunden.

Das LED-Licht wechselt während des Ladevorgangs in blaue Farbe und das LED-Licht wird ausgeschaltet, wenn die Stromversorgung voll aufgeladen ist. Jetzt sind Sie bereit für 12 Stunden Spielzeit. Vorverstärker wird geladen und entladen eine unbegrenzte Anzahl von Zeiten. Nicht überladen Keine Chance zu explodieren. Aufladen mit dem Ladegerät, das mit Ihrem Vorverstärker kommt.

* Wenn du dein Power Charger vergessen oder verloren hast? Mach dir keine Sorgen!

Kann deine Power Bank über das Ladegerät deines Mobiltelefons aufladen (5 Volt Micro-usb-Ladegerät) oder mit dem Computer USB-Port. Bevor Sie den Vorverstärker an eine Konsole oder einen Verstärker anschließen, stellen Sie sicher, dass der Akku geladen ist.

Power bank system serves as an integrated battery. To charge the system, plug the power charger into a 120/220 V AC outlet and then plug in the micro -usb connector into the preamplifier socket and wait 90 seconds. The LED light will turn to blue color during charging and the LED light will be off when the power bank is fully charged. Now you're ready for 12 hours of performance time. Pre be charged and discharged an unlimited number of times. Not subject to overcharge. No chance to explode. Charging with the charger that comes with your preamp. * If you forgot or lost your Power Charger? Don't worry! Can charge your power bank via the charger of your mobile (5 Volt Micro-usb charger) or using the computer usb port. Before connecting the pickup to an console or amplifier, make sure that is charged.

TIP: No unplug the charger until the LED has fully turned off. You can plug your instrument into any console or amplifier.

Charging



Maintenance

Before using, read the instructions. Do not attempt to modify or repair the unit. Refer to the authorised service. Before connecting this unit, turn off the power to all devices. Clean and wipe the unit with a Soft, dry cloth. Do not expose the unit to direct sunlight.

Συντήρηση

Πριν από τη χρήση, διαβάστε τις οδηγίες. Μην επιχειρήσετε να τροποποιήσετε ή να επισκευάσετε τη μονάδα. Ανατρέξτε στο εξουσιοδοτημένο service. Πριν συνδέσετε αυτή τη μονάδα, απενεργοποιήστε τη δύναμη σε όλες τις συσκευές. Καθαρίστε και σκουπίστε τη συσκευή με ένα μαλακό, στεγνό πανί. Μην εκθέτετε τη μονάδα σε άμεσο ηλιακό φως.

Instandhaltung

Vor der Verwendung lesen Sie den Anweisungen. Versuchen Sie nicht, das Gerät zu modifizieren oder zu reparieren. Wenden Sie sich an den autorisierten Kundendienst. Bevor Sie dieses Gerät anschließen, schalten Sie die Stromversorgung aller Geräte aus. Sauber und das Gerät mit einem weichen, trockenen Tuch abwischen. Sie das Gerät nicht direkter Sonneneinstrahlung aus.

